
ПРОТОКОЛ  ЗА  ВЗЕТИТЕ  РЕШЕНИЯ 
на разширено заседание  на Управителния съвет на САБ, проведено на 21.03.2019 г., 

Централен дом на архитекта – София 
 

 
По определения за заседанието на УС на САБ на 21.03.2019 г. дневен ред, бяха взети 
следните РЕШЕНИЯ : 
 
1. Приемане на отчет по  изпълнение  бюджета на САБ  за  2018 г. 
1.1. УС на САБ приема отчета по изпълнение бюджета на САБ за 2018 г. с приходна част 663 
149 лв. и разходна част 665 410 лв. 
 
2. Приемане на годишен отчет на дружество АСА-ЕООД. за 2018 г. за вписване в 
Търговския регистър. 
2.1. УС на САБ приема годишния отчет на дружество АСА-ЕООД за 2018 г. за вписване в 
търговския регистър. 
 
3. Предварителен рамков бюджет на САБ за 2019 г. 
3.1. УС на САБ приема Рамков бюджет на САБ за 2019 г. в рамките на 660 000 лв. за внасяне 
в Общото събрание на САБ. 
 
4. Приемане на макет за отчетен доклад на УС за мандат 2014 – 2018 г. 
4.1. УС на САБ приема макета за отчетен доклад за мандат 2014-2018,изготвен от 
Председателя на УС, с направените допълнения и редакции.  
4.2. Документите и материалите за ОС да бъдат изпратени на всички делегати по имейл в 
срок до 03.04.2019 г.. 
 
5. Приемане състави на комисии и обща организация на XXIX ОС на САБ. 
5.1. УС на САБ като обедини предложенията по т.5 и т.5.1 ,определи  броя членове за 
съставите на комисиите на ХХIХ ОС със следните предложения:  
   - Мандатна комисия от 7 члена, с предложени:арх.арх.Емил Дечев-председател,Светла 
Статкова – сдружение ”Кольо Фичето”, Златина Йорданова-Русе, Николина Павлова-ССА , 
Николай Цонковски –ССА ,Чавдр Йотов-ССА, Христо Чепилев-ССА 
   - Комисия по изборите – 9 члена ,с предложени :арх.арх.Боряна Байчева-ССА,Надежда 
Футекова-Христова-ССА,Мариана Вампорова-Лазарова-ССА,Станчо Веков-Варна,Татяна 
Радева-Ст.Загора,Емил Бурулянов-Бургас,Иван Лапатов-ССА,Даниела Чорбаджиева-ССА, 
Мариана Барух-ССА,Светла Браткова-ССА. 
   - Комисия по решенията на Общото събрание– 5 члена, с предложени:арх.арх.Димитър 
Стефанов-Варна, Венцислав Илиев-Русе, Любомир Горчев-ССА, Веселин Дуковски-ССА, 
Хубена Салджиева-Пловдив, Цанка Даскалова-ССА. 
5.2.Отхвърля предложението на арх.Павел Попов за разместване на дневния ред.  
5.3.Приема програмата - сценарий за провеждане на Общото събрание,като обедини 
предложенията за водещи на заседанията на ОС,както следва: 
 I-во заседание 13.04 –арх.арх.Стояна Чавдарова, Йордан Нурков, Иван Станишев 
 II-ро заседание 13.04 – арх.арх.Емил Дечев, Петър Червеняшки, Петър Стрясков 
 I-во заседание  14.04 – арх.арх.Бойчо Бойчев, Емил Йорданов, Рангел Томов 
 II-ро заседание 14.04 – арх.арх.Илко Николов, Светлозара Шаханова 
5.4. Прие регламента за изслушване на кандидатурите за Председател на УС на САБ: 
- време за представяне на платформите – 3 мин. 
- време за отговори на зададени въпроси –5 мин. 
 

 6. Разни 

6.1.Нови членове 

- УС на САБ приема информацията за новоприетите членове на САБ: 

ССА  
арх.Даниела Николова Иванова-Узунова СПА №15 
арх.Ростислав Калоянов Пазаитов СПА №20 
арх.Петър Атанасов Русков Проно 

  



САБ Велико Търново 
арх.Мила Димитрова Терзиева, арх.Пламен Ценков Пенев 
Архитектурно наследство 
арх.Магдалена Стойчева Машева, арх.Полина Иванова Савчева 
САБ Хасково 
 арх.Деляна Антонова Панайотова, арх.Полина Иванова Савчева 

САБ Бургас 
арх.Харалан Костов Йовчев,Елица Андонова Маринополска,Жана Иванова Иванова 
САБ Варна 
 арх.Максим Мартинов Недков,Нина Тодорова  Ангелова,Явор Красимиров Панев 

САБ Шумен 
 арх.Диана Михайлова Касчиева 

6.2.Докладни записки на арх.И.Атанасова за Баку  

- УС на САБ прие информацията изнесена от арх.Истелианна Атанасова за Международния 

форум ,организиран от МСА,ЮНЕСКО и САА на тема”Масов туризъм в историческите 

градове” -07-09 юни в гр.Баку  и реши САБ да участва с три табла с формат А0 на изложбата 

там, като гласува бюджет от 150 долара за отпечатване на таблата в Баку. 

6.3.Разглеждане искане на арх.Анни Добринова. 

- УС на САБ препоръчва на арх.Ани Добринова да подготви макет на книгата и да го 

представи  на следващия УС. 

6.4.Разглеждане искания на Дружество СИД 

- По докладната за  отпускане на 1000 лева за издаване албум за живота и творчеството на 

арх.Евлоги Цветков , УС на САБ препоръча на дружество СИД за подготви необходимите 

материали и финансов разчет и да го представи на следващия УС. 

- По докладната за предложение за връчване на орден “Кирил и Методий” на арх.Лозан 

Лозанов, УС реши да се изпрати предложение от името на САБ до Министерство на 

културата за удостояване на арх.Лозан Лозанов с орден “Кирил и Методий” първа степен.   

 

 

 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК: /п/                                  ПРЕДСЕДАТЕЛ НА САБ: /п/ 
       /Елена Трифонова/                                                       /АРХ. ГЕОРГИ  БАКАЛОВ/ 
 
 
СЪГЛАСУВАЛ, 
ГЛАВЕН СЕКРЕТАР НА САБ: /п/ 
        /АРХ. ВАНЯ ФУРНАДЖИЕВА/ 


